

No. 8791. PROTOCOL RELATING
TO THE STATUS OF REFUGEES.
DONE AT NEW YORK, ON
31 JANUARY 1967

N° 8791. PROTOCOLE RELATIF
AU STATUT DES RÉFUGIÉS. FAIT
À NEW YORK, LE 31 JANVIER
1967

ACCESSION

Instrument deposited on :

29 November 1968

NETHERLANDS

(In respect of the territory of the Kingdom situated in Europe.)

The instrument is accompanied by a statement that, in accordance with article VII of the Protocol, all reservations made by the Kingdom of the Netherlands upon the signature and ratification of the Convention relating to the Status of Refugees, signed at Geneva on 28 July 1951, are regarded to apply to the obligations resulting from the Protocol.

ADHÉSION

Instrument déposé le :

29 novembre 1968

PAYS-BAS

(En ce qui concerne le territoire du Royaume situé en Europe.)

L'instrument est accompagné d'une communication aux termes de laquelle, conformément à l'article VII du Protocole, toutes les réserves formulées par le Royaume des Pays-Bas lors de la signature et de la ratification de la Convention relative au statut des réfugiés, signée à Genève le 28 juillet 1951, sont considérées comme s'appliquant aux obligations découlant du Protocole.

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 606, p. 267; for subsequent actions relating to this Protocol, see Annex A in volumes 609, 610, 613, 617, 619, 635, 636, 638, 640, 642, 645, 648 and 649.

¹ Nations Unies, *Recueil les Traités*, vol. 606, p. 267; pour les faits ultérieurs concernant ce Protocole, voir l'Annexe A des volumes 609, 610, 613, 617, 619, 635, 636, 638, 640, 642, 645, 648 et 649.